
Concept verslag Agendacommissie
Datum 14 november 2019
Tijd 18:30 - 19:15
Locatie Vergaderzaal 3
Voorzitter Gé Wagemakers
Aanwezig Wobine Buijs, Hans Boerboom en Alfons Prinssen, Henriëtte Renders, Jan van 

Kreij en Jan Zoll, Hilde de Wit, Herman van Kessel, Dolf Warris, Roger van den 
Akker, Marja Donkers, Marijke Beijers.

Afwezig Hennie van der Wal, Sidney van den Bergh 
 

1 Opening, afmeldingen, mededelingen
De heren Van der Wal en Van den Bergh hebben zich afgemeld. 

Mevrouw Buijs deelt mede dat:
- er een notitie m.b.t. de RES komt, voor de opiniërende vergadering van 12 
december. Het is nog niet duidelijk of deze notitie ter opiniering of ter raadpleging 
wordt aangeboden. 
- het herindelingsconcept Landerd is ontvangen. De gemeente Oss kan voor 27 
december een zienswijze indienen. De planning is de zienswijze te bespreking tijdens 
de Opiniecommissie van 12 december en 19 december vast te stellen. 

De heer Van den Akker deelt mede dat:
- De podiumbijeenkomst over informatieveiligheid vervalt. Er is nog geen ruimte 
geweest om een bestuurlijke reactie te vragen. 
- Uitnodiging voor Winterland wordt binnenkort verstuurd
- de agenda van de vergadering van de Rekeningcommissie is vandaag op iBabs 
geplaatst. Tijdens deze vergadering wordt het programma van eisen voor de 
aanbesteding van de accountant besproken.
- vandaag is er een zienswijze ingediend over de vestiging van een voorkeursrecht, 
locatie Geffen – Oost. Het college zal hierover nog een besluit nemen. De zienswijze 
met besluit wordt later nog toegevoegd aan het dossier Vestiging Voorkeursrecht 
gemeenten, locatie Geffen – Oost. 
- er is ambtelijk contact geweest over het aanstellen van een Kwartiermaker UIThuis. 
Het verzoek is om de concept-opdracht eerst raadplegend te behandelen in de 
adviescommissie van 28 november. De Agendacommissie gaat akkoord. 

2 Vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3 Ingekomen post, nagekomen stukken

3.1 Ingekomen brieven over informatieavond over klimaatverandering en 
energietransitie
De heer Remi heeft ervoor gekozen om geen gebruik te maken van een 
podiumbijeenkomst. 
De Agendacommissie heeft kennisgenomen van de brief. 

3.2 planning podium Woonvisie / portefeuillemanagement Wonen
De Agendacommissie besluit tot een podiumbijeenkomst op 9 januari 2020. Omdat 
die dag ook de nieuwjaarsbijeenkomst in het provinciehuis is zal de 
Podiumbijeenkomst om 20.00 uur starten. Deze Podiumbijeenkomst kan worden 
aangevuld met andere onderwerpen. 

3.a Besluitenlijst college niet-openbaar
Geen op- of aanmerkingen. 

4 Terugblik vergaderingen



Pagina 2

Adviescommissies 10 oktober 
Opiniecommissie Ruimte 10 oktober 
Raadsvergadering 24 oktober 
Adviescommissies 31 oktober Programmabegroting
Raadsvergadering 7 november Programmabegroting 

De VDG ervaart veel tijdsdruk door de vele moties en amendementen voor de 
raadsvergadering van 7 november. Er was te weinig ruimte om met elkaar in 
discussie te gaan en de behandeling van de moties en amendementen is beperkt 
geweest. 
Het voorstel van de Raadsgriffie om een half uur eerder te beginnen was niet voor 
alle fracties mogelijk. Er waren nog fracties die voorafgaand aan de vergadering 
fractieoverleg hadden. 
GroenLinks vond de schorsing te kort. De fractie heeft niet alle moties en 
amendementen kunnen bespreken. 
De SP is van mening dat de vergadering rustiger verloopt als deze om 16.00 uur 
begint. 
Mevrouw Buijs reageert dat bij de behandeling van de Kadernota de 
commissievergaderingen ook om 16.00 uur startte. Ze wijst erop dat de wethouders 
veel werden geïnterrumpeerd en dat tijdens de 2e termijn de standpunten werden 
herhaald. Er kwam geen echt debat. 

De heer Van Kreij ervaart als voorzitter tijdsdruk tijdens de commissievergadering 
Ruimte. De agenda’s zijn heel vol. 
De heer Warris is van mening dat er te lange discussies plaatsvinden en veel 
herhalingen.  
Mevrouw Buijs oppert dat het ook mogelijk is om 3 commissies in te stellen. 
De Boerboom denkt dat dat weinig nut heeft. Er zijn veel grote dossiers voor één 
commissie. 
De heer Wagemakers wijst erop dat de Agendacommissie kan besluiten de 
vergaderingen te splitsen.

5 Verslagen vergaderingen d.d. 26 september en 1 oktober
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

5.1 Vervolg pilot Oss debat
Mevrouw Beijers licht de memo en bijgevoegde motivatie-formulieren toe. Het is de 
bedoeling dat de motivatie meer is dan ‘ik wil de mening horen van..’ of ‘ik wil een 
reactie .. ‘. De Agendacommissie beoordeelt de motivatie. 
De VVD en VDG zijn voorstander om te werken met een motivatie-formulier . De 
fracties kunnen zich dan goed voorbereiden op de vergadering. 
Mevrouw Buijs vindt de vragen op één van de formulieren op artikel 41 vragen lijken. 
Dat is natuurlijk niet de bedoeling.  
De heer Van den Akker antwoordt dat de Agendacommissie dan kan zeggen dat het 
artikel 41 vragen zijn en geen vragen om tijdens een commissievergadering te 
behandelen. 
De Raadsgriffie zal een drie punten structuur maken en terugkomen met een 
voorstel. 

Mevrouw Beijers deelt mede dat de nieuwe regels met betrekking tot de 
opiniecommissies, gespreksleiders, per 1 januari 2020 worden ingevoerd. De 
voorzitters hebben dan nog niet de training gehad. 
De SP heeft m.b.t. de pilot twee opmerkingen gemaakt: 
- BII ingekomen stukken eerder op de agenda, zodat er voldoende ruimte is om deze 
te behandelen;
- Interrupties ter verduidelijking toestaan bij de ingekomen stukken. 
De Agendacommissie gaat hiermee akkoord. 
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6 Vaststelling conceptagenda's raadsadviescommissies

6.1 Commissie Ruimte

6.1.a Grootschalige opwekking zonne-energie in Oss (Collegebesluit 12 november 
2019)
Mevrouw Buijs deelt mede dat dit dossier vorige week niet behandeld is omdat het 
College eerst expliciet wilde horen of de organisatie voldoende capaciteit had om dit 
af te werken. 
De Agendacommissie gaat akkoord met agendering. 

De SP heeft bezwaar tegen het agenderen van de Raadsinformatiebrief op de 
Regionale Energie Strategie. Zolang het rapport van CE Delft niet bekend is wil de 
fractie het onderwerp niet bespreken. 
De heer Van den Akker heeft begrepen dat het rapport binnenkort openbaar wordt. 
De heer Zoll kan akkoord gaan met agenderen als het rapport morgen beschikbaar 
is. 
De Agendacommissie gaat akkoord, BII-stuk, maximaal 3 minuten spreektijd. 

6.1.b zienswijze Wet voorkeursrecht gemeenten
De Agendacommissie gaat akkoord met het toevoegen van de zienswijze en het 
collegebesluit aan het dossier. 

Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het voldoende 
om nu over te 
kunnen 
agenderen?

Wat zegt de 
griffie over 
de kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Ter advisering A – Niet 
bespreken

BI – 1 termijn/geen 
debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 
vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 
termijnen/debat/meer
dere woordvoerders in 

de tweede termijn

Gewijzigde 
vaststelling 
bestemmingspla
n Partiele 
herziening 4 
Bedrijventerreine
n Elzenburg-De 
Geer- Oss-2011

X

Ontwikkelperspe
ctief Dorpshart 
Geffen

X 



Pagina 4

Vaststellen 
Partiele 
herziening 1 
Bestemmingspla
n N329 - Oss - 
2010

A

Vaststelling 
bestemmingspla
n ‘Partiële 
Herziening 3 
Kom Geffen – 
2016’

x

Vestiging 
Voorkeursrecht 
gemeenten, 
locatie Geffen - 
Oost

x

Voor kennisgeving AI -  Niet 
bespreken

BI - Kort 
statement / 
opmerking / 
bestuurlijke vraag

BII - 1 termijn / 
geen debat / op 
verzoek geven 
fracties mening / 
beperkte 
interrupties van 
portefeuillehouder 
worden 
toegestaan

1e voortgangsrapportage IUP 
2019

x

Consultatie concept 
voorkeurs-alternatief 
Meanderende Maas

raadplegend

Fysieke maatregelen rond 
gemeentehuis

X gaat naar 
adviescommissie 
Sociaal Bestuurlijk

Informatiebrief van 
wethouder Van Orsouw over 
geluidsoverlast van het pont 
in Lith

D66

Informatienota 
Bereikbaarheid Oss Noord

D66 en SP, 10 
minuten

Memo's van wethouder Van D66 
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Orsouw betreffende een 
advies leegstandsverordening 
en een bedrijven 
investeringszone (BIZ)

Omvormen welstandsbeleid - 
Ontwerp welstandsnota

D66

Ontwerpbestemmingsplan 
Oijense Zij Noord

x

Raadsinformatiebrief over 
Windmolenpark Elzenburg-De 
Geer

x

raadsinformatiebrief van 
wethouder Johan van der 
Schoot over de voortgang 
binnen de Regionale Energie 
Strategie (RES)

Op verzoek van 
GroenLinks 
behandelen op 12 
december, agenda 
gerelateerd

Raadsinformatiebrief vanuit 
de gemeenschappelijke 
Regeling Heesch-West

x

Reactie op het 
initiatiefvoorstel over het 
onderzoek “versterking 
leefbaarheid Piekenhoef” van 
de SP afdeling Oss

Behandelen op 12 
december, agenda 
gerelateerd

Starten Uniforme Openbare 
Voorbereidingsprocedure tot 
het vaststellen van 
gebiedsspecifiek bodembeleid

SP en GroenLinks, 
afhankelijk van 
beantwoording van 
de technisch vragen

Voorontwerpbestemmingsplan 
'Crematorium Docfalaan Oss - 
2020'

D66

Zienswijze concept NRD 
Mestbewerkingslocatie

D66 en GroenLinks

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering 24 oktober 2019

Antwoord op artikel 41 
vragen over energiebeleid op 
de Osse scholen
Betrekken bij  het antwoord 
van wethouder Van Geffen 
over het gebruik van de 
scholen van het Fonds 
zonnepanelen 

BII
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schoolgebouwen, agendapunt 
6.2.2. De ambitie van Oss is 
om 50 procent energie te 
besparen en de fractie SP 
vindt dat de ambitie wat 
hoger mag.

Brief over het exploitatieplan 
2020 Oost – en West-Brabant
In de brief wordt gevraagd 
om ideeën voor de 
aanpassingen en de fractie SP 
wil het hierover hebben.

Brief over principeverzoek 
ontwikkeling windpark Oss – 
Den Bosch
De fractie VDG wil de brief 
bespreken omdat de 
informatie tegenstrijdig is. De 
fractie wil informatie over wat 
eerder is bereikt.

Brief over zonnevelden
De fractie GroenLinks vragen 
heeft aan de wethouder over 
het capaciteitsprobleem waar 
deze briefschrijver naar 
verwijst.
Brieven over uitrol van 5G 
Omdat dit netwerk ook in 
onze gemeente wordt 
uitgerold maar zoals het 
voorstel nu in elkaar zit we in 
tegenstelling tot andere 
netwerken hierover als 
gemeenten straks geen 
enkele ruimtelijke afweging 
mogen maken. Er is een 
zienswijze ingediend en de 
fractie GroenLinks is 
benieuwd naar die zienswijze.

Verwijderen

Ter opiniering Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over 
de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het voldoende 
om nu over te 
kunnen 
agenderen?

Wat zegt de 
griffie over 
de kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Verzilverlening Voldoende 
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Oss 
Stimuleringsfonds 
Volkshuisvesting 
(SVn)

voor 
behandeling. 
Doorgezet 
naar 
aanleiding 
van 
uitgelopen 
vergadering.

Versterking 
leefbaarheid 
Piekenhoef

6.2 Commissie Sociaal Bestuurlijk

6.2.a Agenda gerelateerde ingekomen brief Ontmoeten en Sport in NOK
De Agendacommissie gaat akkoord met toevoegen aan de agenda. 

Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het voldoende 
om nu over te 
kunnen 
agenderen?

Wat zegt de 
griffie over 
de kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Ter advisering A – Niet 
bespreken

BI – 1 termijn/geen 
debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 
vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 
termijnen/debat/meer
dere woordvoerders in 

de tweede termijn

Belastingvoorstel 
2020

VDG

Beleidskader 
onderwijsachters
tandenbeleid 
2019 – 2022

VDG, SP en PVDA

Nieuwbouw 
basisschool ’t 
Schrijverke, 
Herpen

x

Regionaal 
beleidsplan 
jeugdhulp 2020 
– 2023

3 minuten 
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Wijzigen 
Verordening 
maatschappelijke 
ondersteuning 
Oss

SP

Subsidiebeleid D66 SP

Voor kennisgeving AI -  Niet 
bespreken

BI - Kort 
statement / 
opmerking / 
bestuurlijke vraag

BII - 1 termijn / 
geen debat / op 
verzoek geven 
fracties mening / 
beperkte 
interrupties van 
portefeuillehouder 
worden 
toegestaan

Brief over de stand van zaken 
met betrekking tot de 
toezeggingen rondom het 
rapport van de 
Rekenkamercommissie 
‘What’s in it for Oss’

Behandelen op 12 
december, agenda 
gerelateerd 

Fysieke maatregelen rond 
gemeentehuis

x

Kermisduur Oss D66

Position Paper Wob-
verzoeken inzake e-mails en 
niet-openbare en 
vertrouwelijke notulen van de 
collegevergadering

GroenLinks, 10 
minuten

Overeenkomst ONS welzijn 
2020-2021

SP, 10 minuten

Raadsinformatiebrief over de 
voortgang van het proces 
rondom de vernieuwing van 
het Golfbad

x

Raadsinformatiebrief 
wethouder Van Geffen over 
voortgang Nicolaasschool

x

Raadsinformatiebrief Cultuur 
en Proces Cultuurpodium 
Groene Engel

VDG SP en D66, 5 
minuten

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering 24 oktober 2019



Pagina 9

Brief  over in gebreke ten 
aanzien van WOB verzoek 
plannen windturbines
Op verzoek van VDG, omdat 
het WOB verzoek nog niet 
volledig is beantwoord zoals 
zojuist besproken.

 Brieven over ontmoeten en 
sport in NOK
De fractie VDG en VVD?? wil 
beide brieven gezamenlijk 
bespreken omdat de brieven 
nieuwe informatie geven over 
elkaar en daarnaast nieuwe 
ontwikkelingen laten zien. 
Deze nieuwe informatie en 
ontwikkelingen wil de fractie 
graag met de andere partijen 
en met de wethouder 
bespreken.
De fractie VDG wil de laatste 
stand van zaken en de 
voortgang bespreken met 
wethouder en met de overige 
fracties.

Brief van wethouder 
Den Brok 
toevoegen. RIB over 
Ontmoeten en Sport 
bij NOK 

Brief over lokale zaken in het 
geding door CETA-verdrag
Op verzoek van SP. Inclusief 
het antwoord op de artikel 41 
vragen over schadeclaims die 
kunnen voortvloeien uit 
handelsverdrag met Canada.

GroenLinks en SP 

Ter opiniering Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over 
de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het 
voldoende 
om nu over 
te kunnen 
agenderen?

Wat zegt 
de griffie 
over de 
kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Brief over 
rekenkameronderzoek 
AgriFood in beweging
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7 Vaststelling conceptagenda raadsvergadering 19 december 2019
De conceptagenda word met inachtneming van bovenstaande vastgesteld. 

8 Wijzigingen Vergaderdata 2019 / 2020
Niet van toepassing. 

9 Voorstel tot het houden van een besloten vergadering
Niet van toepassing. 

10 Rondvraag
Wordt geen gebruik van gemaakt. 

11 Sluiting
De voorzitter sluit om 19.29 uur de vergadering van de Agendacommissie. 


